
大麻二酚（CBD）產品的例子 

Examples of Cannabidiol (CBD) Products 
 
1. 大麻二酚（Cannabidiol，簡稱「CBD」）已於 2023 年 2 月 1 日起被列為危險藥物，

受《危險藥物條例》（第 134 章）管制。販運及非法製造 CBD 及其產品，最高可被

判終身監禁及罰款 500 萬元。在違反《危險藥物條例》的情況下管有和服用該物質，

則最高可被判監禁七年及罰款 100 萬元。 

 
Cannabidiol (CBD) has been listed as a dangerous drug under the control of the 

Dangerous Drugs Ordinance (DDO) (Cap. 134) from 1 February 2023.  Trafficking and 
illicit manufacturing of CBD and its products are liable to a maximum penalty of life 
imprisonment and a fine of $5 million. Possession and consumption of the substance in 
contravention of DDO will be subject to a maximum penalty of seven years' imprisonment 
and a fine of $1 million.  
 

2. 由於 CBD 產品以不同的形式出現，為方便市民辨識，本文件列出部分 CBD 產品的

例子。然而，鑑於市面上 CBD 產品種類繁多，本文件無法列載所有 CBD 產品，而

只能涵蓋部分例子，以作參考。若市民對任何產品是否含有 CBD 有疑問，應直接

向相關零售商或製造商查詢。 

 
As CBD products come in different forms, this note sets out some examples to facilitate 
their identification.  Nevertheless, in view of the wide variety of CBD products available 

in the market, the examples of the CBD products as set out in this note are not 
exhaustive and serve as reference only.  If the public has doubt on whether any product 
contains CBD or not, they should check with the concerned retailer or manufacturer direct. 
 

3. 公眾人士如有任何涉及 CBD 及其產品的資料，可致電警方的毒品舉報熱線

2527 1234 或香港海關的舉報熱線 2545 6182。政府亦再次勸告旅客切勿從外地攜帶

CBD 及其產品來香港。 
 

Members of the public should call the Hong Kong Police Force's drug reporting hotline 
2527 1234 or the Customs and Excise Department's hotline 2545 6182 if they have any 
information about CBD and its products. The Government also wishes to reiterate that 
travellers must not bring CBD and its products into Hong Kong from abroad. 
 

4. 一般而言，CBD 產品往往會於包裝上標示「CBD」、「cannabidiol」或「大麻二酚」

的字眼，或有大麻葉標誌；市民除了留意產品的包裝外，亦可仔細閱讀有關產品的

標籤是否有上述有關字眼。有關 CBD 產品的包裝及標籤的部分具體例子如下: 

 

Generally speaking, CBD products are often marked with the words “CBD”, 
“cannabidiol” or “大麻二酚” or logo of cannabis leaf on the packaging.  Apart from 

paying attention to the packaging, the public may also read carefully whether the label 
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of the concerned product contains the aforementioned wordings.  Some specific 
examples of the packaging and labels of CBD products are as follows - 

 
(A) CBD 產品的包裝 

  Packaging of CBD Products 
 

(1) 護膚品 

Skin Care Products 
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Hemp-derived 
CBD 

(2) 身體清潔／護理品 

Body Cleansing/Care Products 

       

 
(3) 口服油 

Edible Oils 

       

 
(4) 軟糖／橡皮糖 

Soft Chews / Gummies 
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(5) 朱古力 

Chocolate 
 

     

 
(6) 其他食品 

Other Food Products 
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(7) 咖啡粉 

Coffee Powder 
 

     
 

(8) 茶葉 

Tea 
 

   
 
(9) 飲品 

Beverages 
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(10) 健康補充品 

Health Supplements 
 

       
 
(11) 寵物用品 

Pet Products 
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(B) CBD 產品的標籤 

  Labels of CBD Products 
 
(1) 護膚品 

Skin Care Products 
 

   

 
(2) 口服油 

Edible Oils 
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(3) 軟糖／橡皮糖 

Soft Chews / Gummies 

 
 

(4) 朱古力 

Chocolate 

 
 
（以上部分圖片由香港海關所提供。） 

(Some of the above photos are provided by the Customs and Excise Department.) 
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